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In March 2022, Yemen entered the eighth year of conflict. The conflict has exacerbated
pre-existing food insecurity, widespread humanitarian and development crises and
resulted in significant damage to the economy, physical infrastructure, service
provision, health and education systems, as well as the social fabric. While many of
these are the direct impacts of war, others are due to the conflict’s indirect effects,
including a lack of food supply and degraded living conditions.

The 2022 Integrated Phase Classification (IPC) reveals an increasingly dire
humanitarian situation, projecting a further deterioration over the coming period. IPC
projections for the remainder of 2022 indicate that 19 million people (60 percent of the
population) will experience acute food insecurity. Of these, 7.1 million people and
161,000 people will experience food insecurity at emergency levels and
catastrophic/famine-like conditions respectively. Combined with high
intergenerational levels of stunting and anemia and widespread chronic malnutrition,
this situation will exacerbate the acute nutrition crisis, with 538,000 children under the
age of five predicted to suffer from life-threatening severe acute malnutrition while a
further 1.56 million will stand to suffer from moderate acute malnutrition.

Given the deteriorating economic situation in Yemen, fragile truce coupled with the
impact of COVID-19 and the spillover effects from the Ukraine crisis, it is anticipated
that there will be a continuing escalation of the food security and nutrition situation in
Yemen. This will hence require humanitarian actors to continue responding to the
overwhelming needs while seeking localized opportunities to begin addressing the
longer-term needs, risks, and vulnerabilities of Yemenis.

In additional, In light of the tense security conditions, displaced women are exposed to
many risks and violations, not to mention that they have often become the only
breadwinner for their families, who have lost everything they own, in addition to the
economic, living and social difficulties that prevent them from obtaining a source of
income that helps them to be self-sufficient without The need to search for aid, which
often also exposes it to exploitation and various violations, or pushes them to leave
children, either to engage in military work or to beg. The governorates of Al-Hodeidah
and Taiz are among the governorates that receive the most displaced people, as the
number of IDPs reached, according to OCHA reports, that the number of IDPs in Al-
Hodeidah Governorate (361.9 thousand) displaced, as about 72% of the population of Al-
Hodeidah governorate are considered among the neediest groups, and in Taiz
Governorate (402.3 thousand) are displaced, as about 81% of the population of Taiz
governorate are considered among the neediest groups.

الأمنانعدامتفاقمإلىالصراعأدى.الصراعمنالثامنعامهفياليمندخل،2022مارسفي
جسيمةأضرارإلحاقإلىوأدى،والإنمائيةالإنسانيةالأزماتوانتشار،مسبقاًالموجودالغذائي

عنلً فض،والتعليمالصحةوأنظمة،الخدماتوتوفير،الماديةالتحتيةوالبنية،بالاقتصاد
ضالبعفإن،للحربالمباشرةالآثارهيالآثارهذهمنالعديدأنحينفي.الاجتماعيالنسيج
وتدهورالغذائيةالإمداداتنقصذلكفيبما،للنزاعالمباشرةغيرالآثارإلىيرجعالآخر

يزدادإنسانيوضععن2022لعام)المتكاملالمرحليالتصنيفيكشف.المعيشيةالظروف
للبراءاتدوليالالتصنيفتوقعاتتشير.المقبلةالفترةخللالتدهورمنمزيدًاويتوقع،صعوبة
سيعانون(السكانمنالمائةفي60)شخصمليون19أنإلى2022عاممنالمتبقيةللفترة

شخص161000وشخصمليون7.1سيعاني،هؤلاءبينومن.الحادالغذائيالأمنانعداممن
.اليالتوعلىبالمجاعةشبيهة/كارثيةوظروفالطوارئمستوياتعندالغذائيالأمنانعداممن
نطاقىعلالمزمنالتغذيةوسوءالأجيالبينالدموفقرالتقزممنالعاليةالمستوياتجانبإلى

طفل538000يعانيأنيتُوقعحيث،الحادةالتغذيةأزمةتفاقمإلىالوضعهذاسيؤدي،واسع
مليون1.56سيعانيبينماحياتهميهددالذيالشديدالحادالتغذيةسوءمنالخامسةسندون

والهدنة،اليمنفيالمتدهورالاقتصاديالوضعإلىبالنظر.المعتدلالحادالتغذيةسوءمنآخرين
أنالمتوقعمن،أوكرانيالأزمةالمباشرةغيروالآثارCOVID-19تأثيرجانبإلىالهشة
منذلكلبسيتطوبالتالي.اليمنفيوالتغذيةالغذائيالأمنحالةفيمستمرتصعيدهناكيكون

محليةفرصعنالبحثأثناءالهائلةللحتياجاتالاستجابةمواصلةالإنسانيةالفاعلةالجهات
ذلكإلىافةبالإض.الطويلالمدىعلىاليمنيينضعفونقاطوالمخاطرالاحتياجاتمعالجةفيللبدء

،اكاتوالانتهالمخاطرمنللعديدالنازحاتالنساءتتعرض،المتوترةالأمنيةالأوضاعظلفي،
إلىضافةبالإ،لديهنماكلفقدناللئي،لأسرهنالوحيدالمعيلأصبحنماغالبًاأنهنعنناهيك

علىالحصولمنتمنعهمالتيالاجتماعيةوالصعوبات.ومعيشيةاقتصاديةأمورمنلهنما
ميعرضهمما،المساعدةعنالبحثإلىالحاجةدونالذاتيالاكتفاءعلىيساعدهمدخلمصدر
لعملافيللنخراطإما،الأطفالتركإلىيدفعهمأو،المختلفةوالانتهاكاتللستغللغالباً

منعددأكبرتستقبلالتيالمحافظاتمنوتعزالحديدةمحافظتاتعد.التسولأوالعسكري
أن،(أوتشا)الإنسانيةالشؤونتنسيقمكتبتقاريربحسب،النازحينعددبلغحيث،النازحين

محافظةسكاننسبةتعتبر.72بنحونازح(ألف361.9)الحديدةمحافظةفيالنازحينعدد
ً الأشدالفئاتمنالحديدة حوالييعتبرحيث،نازحون(ألف402.3)تعزمحافظةوفي،احتياجا

ً الأشدالفئاتمنتعزمحافظةسكانمن81٪ .احتياجا
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1. DIAGRAM OF SECTORS

:القطاعات 

المياه والاصحاح البيئي . 1

الامن الغذائي وسبل المعيشة . 2

صحة وتغذية . 3

الحماية. 4

الحكم الرشيد ودعم التعايش. 5

اللجنة الاجتماعية. 6

التعليم. 7



Total in %Funding in YRFunding in USDDonorName Projects

38%111,516,300199,580 YHF

Emergency education support to IDPs & 

Most Affected Host Communities students in 

AlMukha District in Taiz Governorate -

Yemen

2%4,687,2008,400 Saferworld
Institutional Support for ensure sustainability 

in humanitarian action project 

4%12,001,46421,508 FARMAMONDYEmergancy response of health

36%105,887,754189,763 UN women & WPHF
Improving the social and economic recovery 

and participation of women in Yemen

10%30,690,00055,000 FARMAMONDYEmergancy response of health

10%
27,900,00050,000 

Josoor
Promote and Enhancing Local Stability in 

Mocha (PELSM)

100%292,682,718524,251Total

This table shows the amount of funds received by the Foundation during 2022, as the funding sources focused 

on five projects funded by POMOZI.BA, FARMAMONDY, YHF , SaferWorld & WPHF and UN Women.
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Category / 

Sector
Protection

Food 

security
HealthWASH

Good 

governance & 

support for 

coexistence

Education
Social 

Committee
Total

Male076822542943293883511

Female09862346467464263857

Boy0805338189908993816365

Girl084735191566015664647962

Total03406115002540502540165921695

3.Beneficiary Analysis

Through the tables below, we will clarify the number of beneficiaries in all sectors within the classifications of males, females, 

boys and girls, and we will clarify the number of beneficiaries from each region, which will be detailed according to the areas in 

which work has been carried out during 2022 .
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الإجمالي العامالفئة

2305ذكور

2607اناث

4298ذكور اطفال

5107اناث اطفال

14317اجمالي

UN women& WPHF ,FARMAMUNDI, Saferworld)عدد خمسة مشاريع منفذة بتمويل من : محافظة تعز 
,JoSoor & Debrot and YHF )
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الإجمالي العامالفئة
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  PARMOZI  &(YHF) عدد اثنين مشاريع منفذة بتمويل من : محافظة الحديدة 



قطاع الحمايةاسم القطاع
قطاع الامن 

الغذائي
قطاع الصحة

قطاع المياه 

يوالاصحاح البيئ

قطاع الحكم 

الرشيد ودعم 

التعايش

الإجماليةاللجنة الاجتماعيقطاع التعليم 

%100%8%12%0.2%12%53%16%0النسبة
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مؤشرات الإنجاز بحسب القطاعات 

النسبة

مؤشرات الإنجاز القطاعية



فيذ تأخر التصاريح وصعوبات في التن▪
.بسبب ذلك في بعض المناطق

تأخر أعضاء الفريق في انجاز المهام ▪
.الموكلة له 

ة دون ايكال مهام للفرق الميدانية والمكتبي▪
الرجوع او ابلاغ الإدارة الخاصة 

.بالمشاريع

وعدم ( إعلاميا)شحة مزودي الخدمات ▪
.وجود قاعدة بيانات لهم 



2023الاهداف والخطط للعام 
قطاع الصحة 

:الأهداف 

مراكز 2رفع مستوى تأهيل وتأثيث -1

عامل صحي على الية 20صحية وتدريب 

-2021تقديم الخدمات الصحية لعام 

.م في مديرية السخنة 2023

المساهمة في الحد من الاصابة بسوء -2

-2021التغذية الوخيم للأسر الاشد فقرا لعام 

والخوخه وحيسم في محافظة ريمة 2023

المساهمة في التخفيف من معاناة الاسر -3

م 2023-2021المتضررة من السيول لعام 

( .القناوص ) في محافظة الحديدة 

رفع مستوى تقديم خدمات الرعاية -4

2الصحية من خلل تجهيز وتأثيث عدد 

عامل صحي 10مراكز صحية وتدريب عدد 

) م في محافظة ريمة 2023-2021لعام 

( كسمة –مزهر 

:الأهداف 

زيادة قدرات المجتمعات المحلية في -1

استخدام تقنيات البيو جاز

المساهمة في خفض معدل سوء التغذية -2

في النساء الحوامل والرضع والأطفال دون 

سن الخامسة 

:الأهداف 

مساعدة المجتمع في التخفيف من العنف -1

الجسدي والجنسي والاسري لدى النساء 

والفتيات في محافظة المحويت خلل العام 

2021–2023.

في التخفيف من ظاهره عمالة المساهمة-2

الأطفال المنتشرة في اليمن خلل العام 

2021–2023.

:الأهداف 

مدرسة 15تحسين مستوى التعليم في -1

طال 26904في محافظة  الحديدة لعدد 

2023-2021وطالبة  خلل 

مدرسة 30تزويد المعامل المدرسية في-2

ة في محافظة الحديدة خلل المرحلة الاساسي

بالأجهزة والمواد المعملية خلل العام 

2021-2023.

مدرسة 15تحسين مستوى التعليم في -3

طالب 30000في محافظة  المحويت لعدد 

2023-2021وطالبة  خلل 

مدرسة 10تحسين مستوى التعليم في -4

طالب 20000في محافظة ريمة لعدد 

م2023-2021وطالبة خلل 

عيشةة  قطاع الامن الغذائي وسبل الم

قطاع الحماية   

عيايش    قطاع الحكم الرششد ودعم الت

:الأهداف 

شاب 400رفع مستوى الوعي لدى -1

من كبار السن من الرجال 400وفتاة 

والنساء حول التعايش السلمي المجتمعي 

م2023-2021خلل 

شاب 300رفع مستوى الوعي لدى -2

من كبار السن من الرجال 300وفتاة 

في والنساء حول التعايش السلمي المجتمعي

2023-2021محافظة المحويت خلل 

شاب 300رفع مستوى الوعي لدى -3

من كبار السن من الرجال 300وفتاة 

والنساء حول التعايش السلمي المجتمعي في 

رفع 2023-2021محافظة المحويت خلل 

300شاب وفتاة 300مستوى الوعي لدى 

من كبار السن من الرجال والنساء حول 

المجتمعي في محافظة ريمه التعايش السلمي 

.2023-2021خلل 

قطاع التعيلشم     

المشاه والاصحاح البشئيقطاع 

:الأهداف 

د المساهمة في توفير مياه شرب امنه لعد-1

شخص من النازحين والمجتمع 20000

المضيف في محافظة الحديدة والمحويت 

.وريمة 
اهنللطلع على الخطط بشكل تفصيلية انقر 

الاهداف والخطط البرامج والمشاريع 2021-2023.pdf

